
ACTA DE L'ASSEMBLEA DEL CERCLE DE PODEM ALGIROS

Data: Dimecres, 6 d'Abril de 2016
Lloc: Jardins d'Encarna Manyez
Assistents: 27 persones
Moderadora: Mireille
Tomador de video-acta: Gabriel Balaguer

Es presenta Paola, nova companya de cercle.

1. Aprovació de l'acta anterior
Guillermo fa constar que la pregunta sobre la qual es va realitzar la votació que
es va dur a terme a última hora en l'assemblea anterior no és tal com es troba 
redactada.

A continuació s'efectua la votació per a aprovar l'acta amb els següents 
resultats:
25 vots a favor
1 vot en contra
1 abstenció

2. Compartir informació sobre la Coordinadora segons l'acordat en 
l'última assemblea.
Guillermo es refereix al document del SG, opinant que és alguna cosa impost 
des de l'exterior i que qualsevol modificació dels estatuts de la Coordinadora 
ha de ser efectuada per la pròpia Coordinadora.
Jorge defensa que els cercles sectorials haurien d'estar també en la 
Coordinadora.
Ricardo expressa la seua opinió personal sobre com funciona la Coordinadora 
basat en la seua experiència com a portaveu.
Miguel expressa que des del seu punt de vista la Coordinadora és un simple 
element burocràtic que no considera necessari.
Gabi Gomez diu que en la seua opinió la part interessant de la Coordinadora 
(Informe d'activitat de cercles) amb prou faenes ocupa temps en les reunions 
gastant la resta del temps en altres temes.

3. Eixida de la Coordinadora votació de la matèria
Mireille defensa que el cercle de Algiros ha de continuar en la Coordinadora 
perquè és un espai de treball comú per als cercles i cal donar més temps 
perquè funcione correctament.
Patri va llegir un xicotet document que justificava la no permanència del cercle 
de Algiros en la Coordinadora de cercles elaborat per diverses companyes del 
cercle on s'argumenta que la Coordinadora no exerceix labor municipalista.
Guillermo defensa la permanència i expressar dins d'ella si hi ha alguna 
disconformitat amb el seu funcionament.
Diverses companyes més expressen la seua opinió tant a favor com en contra i
es procedeix a la votació sobre l'eixida de la Coordinadora de Cercles de la 
ciutat de València.



16 a favor
11 en contra
0 abstencions.

Guillermo va aportar dos vots diferits de persones no presents que són 
rebutjats ja que es va acordar fa ja temps en una altra assemblea que només 
es permet el vot presencial.

Pel que queda aprovada l'eixida de la Coordinadora

4. Participació en el Cercle
Proposta per Jorge que va declinar.
Ricardo proposa treballar per projectes en lloc de per comissions, ja que es van
dissoldre en assemblees anteriors, sense que s'impedisca lac creaciónde 
comissions si algú les creu necessàries, com apunta Víctor.

5. Xarrada sobre la llei lectoral
El company Marc exposa breument la temàtica que tractarà en la xarrada que 
tindrà lloc el dia 22 d'abril a les 18:00 en el carrer Yecla sobre el funcionament 
del sistema electoral.

6. Propostes de xarrades/debats per als següent mesos
S'arrepleguen les següents propostes:
- Finances ètiques amb la Xarxa Enclau, Gabi
- Situació en Palestina, Marc
- Propostes per al barri, Gustavo
- Visionat del documental sobre els CIES, La Porta Blava, Jorge

7. Algirós es mou
S'arrepleguen les següents propostes:
- Rosa proposa classes de Batuka: es farà vindre al professor perquè parle amb 
les interessades.
- Julia proposa organitzar eixides amb bicicleta o a peu pel barri
- Victor va dir que s'estava creant una comissió Banc PRIT per a organitzar 
coses en el barri. Es donaran més detalls en la pròxima assemblea.
Victor també proposa que les assemblees tornen a ser itinerants perquè se'ns 
veja en altres llocs del barri.
Paola diu que serà important fer actes en diferents llocs del barri en cas que hi 
haguera noves eleccions.
Gabi proposa unir ambdues aportacions i en el cas que hi haguera noves 
eleccions fer assemblees cada dues setmanes, mantenint la del primer 
dimecres de cada mes en Encarna Manyez, però fent una altra itinerant de 
caràcter mes informatiu.



8. Proposta candidats a la junta del districte
Es comenta que en cas d'haver-hi eleccions a representants en les Juntes de 
Districte seria interessant que alguna companya del cercle s'informara per a 
una possible candidatura: Irene, Paola i Guillermo es mostren interessades.

9. Proposta d'assemblea per als cercles del districte el 22 de maig en 
el Passeig Marítim.
La proposta s'accepta per unanimitat i ara se'ls proposarà als altres cercles del 
districte.

10. Pròxima assemblea
La pròxima assemblea tindrà lloc el dimecres 4 de maig.


